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Referat 
Bestyrelsesmøde den 14. december 2020 kl. 19:00 

Tilstede:  
Anette Holm 
Dennis Andersen 
Mette Ibæk 
Lars Jensen 
Janne Elfing Johansen (Referent) 
 

Afbud:  
 
 

1 Spørgetid for grundejerne 
Ingen grundejere mødte op. 

2 Status på økonomi  
Økonomien har det fint. 

3 Firkanternes legeredskaber, oprydning, betaling for samme  
Mette oplyste at regningen fra Trim i.f.m. fjernelse af legeredskaber på Firkanterne lød på kr. 7.688,-. 

4 Trailerparkering 
Mettes forslag til skriv om brug af trailerpladserne blev gennemgået, og godkendt. Info sendes ud til 
samtlige grundejere og sættes på vores hjemmeside. Udarbejd skema til oplysning om navn, adresse, 
trailer-registreringsnummer, e-mailadresse og eventuelt telefonnummer, så vi kan se, hvem der har 
trailere stående på pladserne. 

5 Efterisolering af tagene 
Der er aftalt møde førstkommende torsdag, den 17.12.20, kl. 17.00 med Arkitekten, Anette og Den-
nis deltager.  
 
Vi kontakter Hampeland for møde omkring vores igangværende arbejde om efterisolering af tagene, 
måske kunne vi få samarbejde og dele udgifterne til tegninger fra arkitekten. 

6 Fliseprojekt 
Mette fortalte at der er lagt fliser ved Skorpionen og Vægten, næste bliver Vandmanden. Der kunne 
måske blive tale om en merpris på fliseprojekterne, ved lægning af fliser på lidt mere end det op-
målte areal. Mette få et tilbud på den mulige merpris. 

7 Fibernet TDC 
Dennis har holdt møde med Nordkysten omkring nedgravning af kabler i.f.m. Fibernet. Har aftalt at 
kablerne nedgraves i jorden, så fliserne i området ikke bliver rørt. Godkendelse fra Kommunen skal 
foreligge inden arbejdet påbegyndes. Søren fra Trim skal have orientering om gravearbejdet. 

8 Indkomne mails fra grundejerne 
Mails blev gennemgået og udkast til svar udarbejdet. 

9 Udarbejdelse af foreløbig dagsorden for næste møde 
Udarbejdes senere af Janne. 
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10 Eventuelt 
Lars oplyste at tilbuddet på skilte om parkering-forbudt stadig holder på kr. 15.000,- ex. moms, Lars 
vil tage en snak med firmaet for udarbejdelse af et ekstra underskilt. 
 
Det ”forsvundne” oversigtskort over Fiskene (forsvandt i.f.m. fjernelse af de gamle gas-huse) arbej-
der Mette stadig på, har lige p.t. kontakt til den tidligere formand for Bestyrelsen. Dennis tilbød at 
hjælpe med sagen. 


